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Zápis z 8. schůze výboru Sekce rychlostní kanoistiky ČSK, konané 19.9. 2017 v Praze na Strahově 

 
přítomni:   J. Boháč , M. Doktor,  P. Bednář, P. Náprstek , P. Šebesta,   P. Mokrý  
hosté: Z. Krpata, P.  Hottmar, 

 
1. Sportovně technická komise (STK), domácí soutěže  

 

□ 

 

Informace z STK - Z. Krpata informoval o aktivitách STK mezi schůzemi výboru. Byly zpracovány přehledy 

účasti od benjamínků až po juniory na závodech Českého poháru. Informoval o podílu STK na uspořádání MS 

a závodu OH nadějí Račicích (hodnocení uspořádaných soutěží v bodě Různé), referoval o přípravě 5. závodu 

ČP, M-ČR v Maratonu v Mostě, v areálu Matylda, pořadatel SC 80 Chomutov. 
 

□ 

 

Příprava termínové listiny 2018 – Z. Krpata ve spolupráci s P. Hottmarem s Radou SCM připravují termínovou 

listinu 2018. Tento návrh, zatím v hrubých obrysech, projedná J. Boháč na předsednictvu NOC, k vzájemné 

koordinaci obsazenosti termínů v Račicích mezi veslaře a kanoisty.   
 

□ 

 

Čerpání rozpočtu STK v r. 2017 – projednáno čerpání rozpočtu STK, výbor uložil Z. Krpatovi provést revizi 

plnění čerpání rozpočtu a zpracovat a předložit návrhy na potřebné nákupy materiálu, nezbytného pro kvalitní 

zabezpečení závodů sekce v další sezoně. Za komisi rozhodčích M. Dognerová podá informaci o výsledku 

náboru nových rozhodčích a provedených zkouškách. Předloží návrh postupu k doplnění sboru rozhodčích. 

                                                                                               Ú-1/7/17: Z. Krpata, M. Dognerová                                                                                                                              

                                                                                                          T: prodlouženo do konce září 
□ 

 

Videopřenosy z hlavních závodů z Račic - stanovení dalšího postupu se vzhledem k nejistotě z výše dotací 

z MŠMT (ProgramV) odkládá. Výbor po diskusi rozhodl záměr pro rok 2017 zrušit a projednat postup 

v příštím roce. Návrh připraví Petr Náprstek. Vyhodnoceny budou zkušenosti ze streamu pořizovaného ze 

závodu OH nadějí 2017 v Račicích                                           Ú-2/6/17: P. Náprstek                                                                                                                             

                                                                                                           T: prodlouženo do února 2018 

 

1.     2.   Sportovní centra mládeže (SCM), Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 

□ Ú-3/6/17 Splněn - Kontrola tréninkových deníků členů SCM – Z.Krpata výbor informoval, že kontrola deníků 

kontinuálně probíhá, mládež je k vyplňování vedena osobními trenéry, kteří zodpovídají za odevzdávání součtů 

objemů na www. S těmi, co měli nedostatky v evidenci bylo jednáno, a do konce sezony budou nedostatky 

odstraněny.    
 

□ Rada SCM – P. Hottmar informoval, že rada podle výkonnosti doplní v jednotlivých kategoriích před 5.ČP 

počty zařazených do SCM do skupiny B. Konečné žebříčky SCM a výsledky 1.kola výběru do SCM 2018 

budou zveřejněny po závodech v Mostě. Rada SCM připravuje na základě potřeb RDS, RDJ a SCM, ve 

spolupráci s STK, termínovou listinu celostátních závodů na rok 2018. Vzhledem ke zkušenostem z minulosti 

se termíny hlavních mezinárodních soutěží mohou změnit ještě koncem roku, domácí termínová listina zatím 

nemůže být oficiální. První víkend v listopadu proběhne tradiční testování SCM v Praze v  Nymburce. 
 

□ Školení trenérů - P. Hottmar informoval o připravovaném jednodenním školení o trénovaní začátečníků a dětí, 

uskuteční se 7. ledna. Dále podal informaci o připravovaném školení trenérů rychlostní kanoistiky II třídy. 

Obecná část školení trenérů II.třídy je objednána u VOŠ ČUS v termínu 12.-14.1. a 19.-21.1., v březnu 

proběhne speciální část školení trenérů II. Třídy se seminářem 17.-18.3. zájemci se hlásí P.Hottmarovi. 

 

3.    Reprezentační družstva seniorů, juniorů, maratonu (RDS, RDJ, RDM) 
 

     RDS    

□ Výsledky v roce 2017 – na základě dosažených výsledků Výbor konstatoval velmi dobrou úroveň sportovních 

výsledků a celkové výkonnosti reprezentace v souvislosti s výsledky na MS v Račicích. Pozitivem je značná 

perspektiva současných úspěšných závodníků. Přetrvávají slabé výkony v kategorii kajaku žen. Výbor vyslovil 

velké poděkování oběma RSC a reprezentačnímu trenérovi za součinnost a konstruktivní komunikaci 

v přípravě reprezentantů. 
  

□ Připravované akce RDS – P. Hottmar seznámil členy výboru o přípravě plánovaných akcí RD, na VT 

v Japonsku vycestuje celkem 10 sportovců, cílem kempu v blízkosti místa konání OH 2020 je testování lokality 

a příprava podmínek pro přípravné kempy a závěrečný kemp před OH, včetně individuálního zjištění průběhu 

aklimatizace a její optimalizace před OH. Lodě už jsou na cestě do Japonska, zázemí kempu zajišťuje 

P.Hottmar. Na financování se bude významně podílet ČOV.  
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Malý tým závodníků vycestuje do Chula Vista v Kalifornii na dlouhodobou přípravu pod vedením 

J.Dziadkowiace. Část sportovců, kteří přecházejí do seniorů, se zúčastní listopadového kempu RDJ v Chioggia. 

V prosinci se připravují tréninkové kempy v Livignu. Vše v rámci finančního plánu RDS a RSC. Výbor pro 

projednání schválil prodloužení kontraktu s trenérem J. Dziadkowicem o další rok.   
 

□ Odměny reprezentantům – výbor uložil P. Hottmarovi a P. Mokrýmu připravit výpočet odměn reprezentantům 

a trenérům za dosažené výsledky v sezoně, dle schválených kriterií pro rok 2017. Předpokládá se schválení na 

říjnové schůzi Výboru.                                                             Ú-1/8/17: P. Hottmar, Mokrý                                                                                                                            

                                                                                                              T: 17.10. 2017 
 

□ Přechody sportovců z SCM do péče RSC - P. Hottmar rozeslal členům výboru seznam sportovců, kteří 

přecházejí ze systému podpory Sportovních center mládeže do Rezortních sportovních center Dukla a 

Vysokoškolské sportovní centrum (VSC). Výbor po projednání návrh zařazení nových sportovců do RSC 

schválil. Některé přestupy zůstávají v jednání. Všichni perspektivní sportovci mají možnost v případě zájmu 

pokračovat ve sportovní přípravě.   
 

□ Obsazení RSC Dukla Praha - Výbor po projednání schválil návrh na personální změny v ASC Dukla na rok 

2018 – středisko předložilo seznam sportovců na plný a poloviční úvazek včetně trenérského obsazení. 

Informace doplnil P. Náprstek 

 

□ Smlouvy ČSK – ČOV - byly uzavřeny smlouvy ČSK s ČOV o nadstandardní podpoře přípravy pro TOP team 

(7 sportovců vybraných ze strany ČOV). Účely čerpání poskytnutých prostředků projednal se sportovci na 

základě konzultace s ČOV P.Hottmar. Sportovci přidělené příspěvky vyčerpají do konce roku 2017. Za správné 

využití podpory odpovídá svaz. Výbor schválil uzavření smluv. 
 

□ Stipendium MOV Olympijské solidarity – P. Hottmar, pověřený jednáním s ČOV v této záležitosti,  informoval 

o schválení žádosti a využití stipendia pro J.Špicara. Tím bude kompenzována výše jeho nadstandardní 

podpory z prostředků ČOV na stejnou částku jako ostatní členové K4 2017. Výbor s postupem vyslovil souhlas 
 

□ Nabídka dodavatele nápojů Gatorade - J.Boháč připomněl nabídku, předloženou dodavatelem produktů na 

partnerství s RD v případě zájmu o značku Gatorade. P.Hottmar informoval o spokojenosti reprezentantů 

s testovanými výrobky a odhadl potřebné množství dodávky pro využití v RD v případě uzavření kontraktu. 

S dodavatelem bude dále jednáno. 
 

□ Čerpání rozpočtu RD - P. Hottmar připraví výhled čerpání do konce roku. Pošle členům výboru před říjnovou 

schůzí.                                                                                    Ú-2/8/17: P. Hottmar                                                                                                                            

                                                                                                           T: 17.10. 2017 
 

□ Ukončení podpory rychlostní kanoistiky v RSC - Centru sportu MV ČR – středisko písemně potvrdilo na 

oponenturách 2016 projednané zrušení podpory rychlostních kanoistů pro další sezonu. Důvodem je absence 

podmínek pro rychlostní kanoistiku v zařízeních centra, nedostatek trenérů a slabá výkonnost dosud 

podporovaných sportovců. Navýšení kapacit RCS Dukla a VSC díky vysoké výkonnosti kanoistů, současným 

potřebám rychlostní kanoistiky dostačují. Jediným zařazeným závodníkem pro rok 2017 byl CS MVČR Jakub 

Březina. Trenéři řeší jeho další zařazení. 
 

RDJ  

□ Hodnocení výsledků závodu OH nadějí – Závod se konal v Račicích, s nadstandardní organizací a účasti 33 

národních týmů. Poprvé v letošním roce se uskutečnil přípravný kemp RDJ před OH nadějemi. Díky dostatku 

financí byla dána možnost širokému kádru závodníků a byla umožněna účast osobním trenérům. V závodech 

bylo dosaženo výborných výsledků, hlavní hvězdy J. Minařík (KOJ), B. Galádová, Š. Sobíšková, T. Sobíšek, J. 

Brabec (všichni SPA). Celkově jsou výsledky podobné těm z minulých let. Trend vysoké výkonnosti zachován. 

V pořadí národů třetí místo za Maďarskem a Německem. Je předpoklad dalšího posunu v příštím roce a 

navázání na dobré výsledky posledních let při MEJ a MSJ. Výbor děkuje všem zainteresovaným trenérům a 

závodníkům.    
 

 Plán přípravy RDJ - připravují se tréninkové kempy RDJ na podzim, členové výboru byli seznámeni 

s plánovanými akcemi RDJ a s přípravou jejich realizace. Kempy - říjen Nymburk, listopad Chioggia, prosinec 

Livigno, leden Benecko, únor Bedřichov, březen Itálie. Finančně bude pokryto z rozpočtu RDJ 2017 a 2018. 

Výbor návrh schválil s tím, že bude zapracován do Plánu činnosti RDJ a rozpočtu RDJ na rok 2018. 

                                                                                                   Ú-3/8/17: P. Hottmar 

                                                                                                               T: listopad 2017 
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□ Podpora sportovní přípravy kanoistek - J. Boháč seznámil výbor s návrhem systémové dlouhodobé podpory 

přípravy kanoistek, vzhledem k tomu, že jsou to od r. 2020 nově dvě ze dvanácti olympijských disciplin 

rychlostní kanoistiky. Návrh doplňuje již přijatá opatření k podpoře tréninku žen (K i C, věkové skupiny od 

dorostu výš). Svaz využije nabídky K. Kožíška ml. na soustavnou trenérsko-poradenskou činnost v oddílech 

k tréninku kanoistek. Záměr byl již s K. Kožíškem projednán a byly dohodnuty podmínky. J.Boháč a P. 

Hottmar navrhli výboru uzavřít s trenérem roční smlouvu, poté přínos vyhodnotit a stanovit další postup. Výbor 

s návrhem souhlasí. Smlouvu připraví J. Boháč                        Ú-4/8/17: J. Boháč                                                                                                                             

                                                                                                               T: do konce září 
□ Nákup trenažerů pro přípravu mládeže - Hottmar navrhl zakoupení pádlovacích trenažérů maďarské výroby do 

klubů s nejlepšími juniorskými reprezentanty. Záměr byl po diskusi schválen s tím, že podle možností rozpočtu 

bude nákup v závěru roku realizován.                                      Ú-5/8/17: P. Hottmar 

                                                                                                               T: do konce listopadu 

□ 

 

Účast na YOG mládeže 2018 v Argentině – mládežnické olympijské hry Argentině mají vlastní kvalifikaci. 

V programu nejsou standardní disciplíny rychlostní kanoistiky. Výbor projednal a schválil postup při nominaci 

na kvalifikaci, která se koná v dubnu 2018 v Barceloně. Vzhledem k termínu nominace stanoveném 

pořadatelem bude použito výsledků v roce 2017. P. Hottmar nominuje 1 kajakářku a 1 kanoistu. Vyplněním 

žádosti o grant z MOV na YOG byl pověřen P. Hottmar.        Ú-6/8/17: P. Hottmar                                                                                                                             

                                                                                                               T: 17. 10. 2017 
RDM  

□ 

 

Účast a dosažené výsledky na  MSM v  JAR budou pro nepřítomnost trenéra T. Ježka projednány na 

příštím jednání výboru. 

 
 

      4.   Různé 
 

□ 

 

Překlad knihy Training Sprint Canoeing – proces zdržen problémy nakladatelství, hrazeno z grantu ČOV se 

spoluúčastí SRK ČSK, vydání je před dokončením, recenze jsou hotové. Lze předpokládat, že výtisky knihy budou 

připraveny k distribuci  do VH – 2.12. 2017 
 

□ Příprava kalendáře 2018 – mediální manažerka B. Žehanová doporučila na kalendář pro rok 2018 použít fotografie 

pouze MS v Račicích a zvýraznit tak jedinečnost této události pro českou kanoistiku. Výbor s návrhem souhlasí. 

Fotografie na kalendář vyberou P.Hottmar a M. Doktor. A ve spolupráci s B. Žehanovou  připraví návrh a formát 

kalendáře. 

 

□ Úkoly -1/3/17 a 7/4/17 jsou průběžně plněny: Byla zahájena administrace finanční podpory oddílů, J. Boháč 

dopracuje návrhy výpočtů dle podkladů Z. Karpaty (účast v soutěžích 2017) a klíčů dělení schválených výborem, 

stejných jako v minulých třech letech. Příspěvky budou poskytnuty pořadatelům závodů z termínové listiny SRK 

ČSK 2017, oddílům pracujícím s nejmladšími věkovými skupinami mládeže, oddílům pracujícími s talentovanou 

mládeží a dále bude všem oddílům poskytnut příspěvek na vlastní základní činnost. Na tyto programy jsou 

připraveny smlouvy s oddíly. Prostředky budou oddílům poskytnuty ze tří zdrojů – z daru ČOV, a z Programů II a 

V MŠMT. Sekretariát rozešle oddílům k podpisu smlouvy jakmile MŠMT po dotazu ČSK upřesní podmínky užití 

státní dotace z Programu V. Smlouvy s oddíly – realizátory projektu regionálních dlouhodobých soutěží pro mládež 

(Západočeská Golden League, Velkomoravská liga, Labsko-Orlický pohár, Vlajka Prahy) budou administrovány 

ihned. Po jejich oboustranném podpisu budou oddílům poukázány finanční prostředky. Termíny distribuce dalších 

dotací jsou závislé též na zpětné informaci z oddílů o závazné struktuře čerpání dotace. Předpoklad distribuce do 

konce října.                                                                                       Ú-7/8/17: P. Mokrý, J. Boháč                                                                                                                             

                                                                                                                      T: 17. 10. 2017 

□ 

 

Pořádání MS 2017 v Račicích – Členové s při hodnocení akce shodli, že MS 2017 bylo perfektně připravené. J. 

Boháč poděkoval výkonnému ředitele organizačního výboru MS P. Šebestovi za obrovský objem a vysokou kvalitu 

manažerské práce. ČSK a organizační výbor obdržel řadu děkovných dopisů jak od zahraničních federací, tak od 

představitelů ICF a členů odborných komisí. Příznivé ohlasy přicházejí ze sociálních sítí. Všechny okruhy činností 

byly funkční, nasazení všech 250-ti členů organizačního týmu, včetně dobrovolníků, přineslo téměř bezproblémový 

průběh. Dobrá byla i mediální odezva, na výsledky i organizaci. Překvapila vysoká návštěvnost, na hranici 

možností, a divácká atmosféra. Osvědčily se 3 VIP zóny – pro ICF, pro sponzory a politiky, a s velmi příznivým 

ohlasem se setkal samostatný stan VIP pro zasloužilé členy ČSK. Vedle pohoštění, a setkání s medailisty byly 

předány účastníkům pamětní medaile. Ověřilo se, že maximální kapacita v Račicích je 4000 diváků a cca 1500 

závodníků. Limitem je i parkování diváků i týmů. Kladem bylo využití smluvního marketingového partnera,  
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akci podpořila řada sponzorů. Na podzim je naplánováno setkání organizačního výboru k vyhodnocení poznatků a 

zkušeností pro budoucí pořadatele a k finančnímu uzavření akce. Předpokládá se vyrovnaný hospodářský výsledek. 

Celkově hodnoceno velmi dobře.   
 

□ 

 

Závody Olympijských nadějí – P. Šebesta a J, Boháč informovali o realizaci další velmi náročné akce v Račicích ve 

dnech 16. a 17. 9. Povinnost pořádat závod každé čtyři roky akci vyplývá z dohody čtyř zemí Visegrádu o 

spolupráci ve sportu. Původní čtyřutkání se díky kvalitě pořadatele a síle konkurence rozrostlo do závodu 800 

sportovců ze 33 zemí. Již týden po skončení MS začali do Račic najíždět zahraniční výpravy. Závod byl 

organizován ve formátu MS a byl tak na neočekávaně vysoké úrovni, včetně streamového videa všech jízd na 200 a 

500 m. Organizační výbor byl totožný jako pro MS, pracoval pod vedením ředitele OV P. Šebesty. Cílem bylo 

vyrovnané hospodaření a co nejvyšší kvalita provedení, v rámci limitovaných možností, což se povedlo. Z řad 

účastníků nebyla jediná výhrada k organizaci. Velmi příznivé odezvy ze sociálních sítí. Obě akce významně 

upevnily prestiž ČSK. 
 

□ 

 

Sportcentrum Račice – J. Boháč a P. Šebesta informovali výbor, že vzhledem ke stále nákladnějšímu provozu 

neustále rozšiřovaného a modernizovaného střediska se bude v zimních měsících zkoušet mimosezónní utlumení 

provozu za účelem minimalizace nákladů. Bude se zajišťovat pouze temperování a ostraha. Se zaměstnanci byly 

dohodnuty podmínky tak, aby na jaře 2018 mohl začít areál fungovat. Vyhodnotí se klady a zápory tohoto řešení ve 

srovnání se případným plnohodnotným zimním provozem při obsazení areálu mimosportovními aktivitami. Cílem 

je udržení vyrovnaného hospodaření. Výbor dále schválil přípravu dalších investic v Račicích, připravovaných 

v součinnosti ČSK a ČVS a byl vysloven souhlas s přípravou studie mostu na konci ostrova. Výbor také schválil 

podání kandidaturu na pořadatelství SP 2020 v Račicích (2018 MSJ veslování, 2019 MEJ kanoistika).                                                                                                        
 

□ 

 

Žádost KK Jiskra Týn n. V. o pořadatelství ME-v maratonu 2020 - Výbor projednal žádost pořadatelského týmu 

Týna na podání kandidatury na  ME-M 2020 a vzhledem ke zkušenostem z pořádání ME a MS v nedávné minulosti 

i vzhledem k podmínkám v místě doporučil zaslat přihlášku s kandidaturou na ECA. 

                                                                                                     Ú-8/8/17: P.Mokrý                                                                                                                             

                                                                                                                 T: 20.9. 2017 
 

□ Nákup vleku Techau pro potřeby RD  – výbor projednal akutní potřebu pořízení dvounápravového vleku 

pro přepravu lodí. Protože MŠMT dosud nevypsalo investiční dotace pro státní reprezentaci, bylo 

rozhodnuto pořídit nákup z vlastních zdrojů SRK ČSK. Nákup byl projednán a schválen výborem na 

zasedání v srpnu, je před dokončením. Výrobcem byly akceptovány požadavky trenérů na potřebné 

technické úpravy. Byla odeslána objednávka. Očekává se dodání. Pokud bude možnost využít 

investičního programu pro státní reprezentaci, bude sekce žádat o nákup mikrobusu s dalším vlekem.  

  

□ Ú-3/3/17: Většina oddílů, členů ČSK splnila povinnosti vyplývající z platnosti nového občanského zákoníku.  

Oddíly – spolky upravily a zaregistrovaly u rejstříkového soudu nové stanovy a průběžně zveřejňují ve spolkovém 

rejstříku povinné dokumenty ve sbírce listin. Ty oddíly, které své zákonné povinnosti dosud nesplnily, jedná se o 4 

oddíly, budou opět sekretariátem upozorněny. Termín na splnění do konce roku 2017. Pak jim bude členství v ČSK 

ukončeno.                                                                                    Ú-3/3/17: P. Mokrý  

                                                                                                                 T: 17.10. 2017        
  

□ 

 

Diskuse k úpravám obsahu webu kanoe.cz - Z. Krpata upozornil na některé připomínky hnutí na obsah a možnosti 

vkládání zpráv z regionů na webové stránky ČSK. Tento bod bude zařazen do programu příští schůze. 

                                                                                                    Ú-9/4/17: J. Boháč, Z. Krpata                                                                                                                              

                                                                                                                T: přeloženo 17. 10. 2017 
                                                    

□ 

 

Registr členské základny - Proběhla schůzka k možnosti registrace a evidenci členské základny prostřednictvím 

software kompatibilního s informačními systémy sportovního prostředí, očekávaného registru MŠMT a 

používaných svazových SW k přihlašování a řízení soutěží. Cílem je najít kompatibilní řešení pro celý svaz. Za 

ČSK se jednání na ČUS účastnili S. Ježek, M. Vávra, J. Boháč a M.Polanský. Vyhodnotí nabídnuté možnosti 

Informačního systému ČUS a jednání budou pokračovat. 

 

□ 

 

Příprava řádné VH SRK ČSK - Výbor projednal zajištění organizace a přípravy písemných podkladů pro volební 

VH SRK ČSK, která se uskuteční 2.12. 2017 v Nymburce. Oznámení o termínu a místě konání VH bude  do oddílů 

rozesláno do 19.10.2017. Do 31.10. zpracují a zašlou předsedové komisí STK, KR, reprezentační trenér RDS, RDJ, 

RDM, vedoucí trenér SCM a zástupce komise veteránské kanoistiky na sekretariát podklady pro kompletaci 
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písemné „Informace o činnosti SRK ČSK“. Sekretariát zpracuje hospodářskou zprávu. Pozvánka s programem 

jednání a materiály – informace o činnosti, hospodářská zpráva, jednací řád bude do oddílů rozeslány mailem 

nejpozději 16.11. 2017. Oddíly budou též vyzvány k podávání kandidatur k volbě do výboru SRK ČSK.                                                                               
                                                                                               Ú-9/8/17: P.Mokrý                                                                                                                             

                                                                                                                    T: 20.9. 2017 
        

□ 

 

Seminář rozhodčích – P. Mokrý informoval výbor, že pravidelný seminář rozhodčích SRK ČSK se koná ve dnech 

11. – 12. 11. 2017 v Nymburce  

 

 

  

             

Zapsal: P. Mokrý                                                   

Příští jednání  výboru SRK ČSK se koná   17.10. 2017 


